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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 10. juli 2008 

(Alm. del - spørgsmål nr. 394) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

 

Spørgsmål 394: 

 

”Ministeren bedes i forlængelse af sit svar på FLF alm. del – spørgsmål 349 oplyse, 

hvornår hun forventer, at GMO’er, som indeholder ARM-gener, kan være udfaset?” 

 

Svar: 

Det er vanskeligt at vurdere på nuværende tidspunkt, hvornår GMO'er med ARM-gener 

kan være udfaset. En godkendelse af en GMO gives normalt for 10 år ad gangen, 

hvorefter der skal indgives en ny ansøgning. Udfasningen af brugen af ARM-gener har 

stået på længe, og jeg forventer derfor, at antallet af ansøgninger om nye GMO’er 

indholdende ARM-gener vil være meget begrænset. 
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